
1. Battery compartment 

2. Motion sensor

3. High output LED

4. Swivelling base

5. Mounting bracket

6. Anchors

7. Screws
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Instruction Manual
For indoor and outdoor use

Retain carton for storage purposes

model no. 052-7809-2  |  contact us: 1-866-827-4985

For optimal operation install the motion-activated security light at a height of 8’ (2.4 m) or less.

1) Remove the mounting bracket so that it can be used as a template for the screw holes. To do so, slide the light out 
of the mounting bracket.

2) Mark and drill two (2) holes in the location where you want to mount the light. Insert anchors in the holes.

3) Place screws (included) through the mounting bracket and in anchors. Tighten the screws to secure the mounting 
bracket. Do not over-tighten. 

4) Slide the light back on to the mounting bracket.

5) To remove the light from the mounting bracket, simply slide the light down.

If the LEDs appear to be dim, this is an indication that your batteries need 
to be replaced.

To replace the batteries

1) Remove the front of the light head from the back by turning the light head 
clockwise. Pull the front of the light head away from the back.

2) Remove the battery compartment cover and old batteries (if replacing 
batteries) from the battery compartment.

3) Insert three (3) new D batteries into the battery compartment.

4) Make sure to follow battery polarity guide when installing new batteries.

5) Replace battery compartment cover.

6) Replace the front of the light head by placing it on the back and turning it 
counter-clockwise.

BATTERY OPERATED LED MOTION SENSOR SECURITY LIGHT

IMPORTANT: Please read this manual carefully before assembly and save it for reference.
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100°
25 ft
7,6 m

25’ Detection range
100° Detection angle

180°

360°
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BATTERY PRECAUTIONS:

1) Use only the size and type of batteries specified.

2) Always purchase the correct size and grade of battery most suitable for the intended use.

3) Be sure to follow the correct polarity when installing the batteries as indicated in the battery compartment. Reversed 
batteries may cause damage to the device.

4) Do not mix alkaline, standard (Carbon-Zinc), or rechargeable (Nickel-Cadmium) batteries.

5) Replace all batteries of a set at the same time. Do not mix old and new batteries.

6) Clean the battery contacts and also those of the device prior to battery installation.

7) Do not dispose of batteries in fire. Batteries should be recycled or disposed of as per provincial and local guidelines.

8) Remove batteries if drained or if product is to be left unused for an extended period of time.

LIGHT POSITIONING

The light head rotates 180°. There are 7 locking positions to keep the light head in place. The base of the light rotates 
360°. Rotate the light head and base to light desired area.

7 Locking positions

MOTION SENSOR

This light includes an automatic light sensor that allows motion sensor to only operate 
at night or in dark conditions. The light features a motion sensor, which will turn the light 
ON automatically when motion is detected. The light will also shut OFF automatically, 
30 seconds after motion is no longer detected. It detects motion within 25’ (7.6 m) of the 
motion sensor. The motion sensor has a 100° detection angle. To activate the motion 
sensor, insert batteries.

This Noma® product carries a one (1) year warranty against defects in workmanship and materials. Noma Canada 
agrees to replace a defective product, within the stated warranty period, when returned to the place of purchase 
with proof of purchase. This product is not guaranteed against wear or breakage due to misuse and/or abuse.
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BATTERY OPERATED LED MOTION SENSOR SECURITY LIGHT



100°
25 ft
7,6 m

Plage de détection 7,6 m
Angle de détection de 100°

180°

360°
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POSITIONNEMENT DE LA LAMPE

La tête de lampe pivote sur 180°. Il y a 7 positions de verrouillage permettant de maintenir la tête de lampe en place. La 
base de la lampe pivote sur 360°. Faites pivoter la tête de lampe et la base pour éclairer l’endroit souhaité.

7 positions de verrouillage

DÉTECTEUR DE MOUVEMENT

Cette lampe inclut un capteur de luminosité automatique, ce qui permet au 
détecteur de mouvement de ne fonctionner que la nuit ou dans des conditions de 
faible éclairage. La lampe est équipée d’un détecteur de mouvement qui ALLUME la 
lampe automatiquement lorsqu’un mouvement est détecté. La lampe S’ÉTEINT aussi 
automatiquement 30 secondes après la cessation de tout mouvement. La lampe 
détecte les mouvements à une distance de 25 pi (7,6 m) du détecteur  
de mouvement. Le détecteur de mouvement a un angle de détection de 100°.  
Pour activer le détecteur de mouvement, insérez les piles.
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Cet article Noma
MD

 est doté d’une garantie d’un (1) an contre les défauts de fabrication et de matériau(x). Noma 
Canada consent à remplacer l’article défectueux sans frais, pendant la période de la garantie, lorsqu’il est 
retourné, accompagné de la preuve d’achat, à l’endroit de l’achat. Exclusion : usure ou bris causés par un usage 
abusif ou inapproprié.

FABRIQUÉ EN CHINE
Importé par Noma Canada
Toronto, Canada M4S 2B8

PRÉCAUTIONS RELATIVES AUX PILES :

1) Utilisez uniquement des piles du type et de la taille spécifiés.

2) Achetez toujours des piles de taille et de type appropriés en fonction de l’utilisation souhaitée.

3) Respectez la polarité indiquée dans le compartiment à piles lors de leur installation. Toute inversion de la polarité 
risque d’endommager l’appareil.

4) Ne mélangez pas les piles alcalines, standard (carbone-zinc) ou rechargeables (nickel-cadmium).

5) Remplacez toutes les piles en même temps. Ne mélangez pas des piles neuves avec des piles usagées.

6) Nettoyez les contacts des piles ainsi que les contacts de l’appareil avant l’installation des piles.

7) Ne jetez pas les piles au feu. Les piles doivent être recyclées ou éliminées conformément aux consignes provinciales 
et municipales.

8) Enlevez les piles si elles sont épuisées ou si l’appareil ne doit pas être utilisé pendant une période prolongée.
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Guide d’utilisation
Pour usage intérieur et extérieur

Conservez l’emballage à des fins d’entreposage

LAMPE DE SÉCURITÉ À DÉTECTEUR DE MOUVEMENT 
À DEL ALIMENTÉE PAR PILES



1.Compartiment à piles

2.Détecteur
de mouvement

3.DEL haute intensité

4.Base pivotante

5.Support de montage

6.Fixations

7.Vis
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TYPE D
3 x 1,5 V

N
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IMPORTANT : Veuillez lire attentivement et comprendre le présent guide avant tout assemblage et conservez-le pour 
consultation ultérieure.

Pour une efficacité maximale, installez la lampe de sécurité à détecteur de mouvement à une hauteur 
maximale de 8 pi (2,4 m).

1) Retirez le support de montage de façon à l’utiliser comme modèle pour les trous des vis. Pour ce faire, faites glisser 
la lampe hors du support de montage.

2) Marquez deux (2) trous et percez-les à l’emplacement où vous souhaitez monter la lampe. Insérez les fixations dans 
les trous.

3) Placez les vis (incluses) dans le support de montage et dans les fixations. Serrez les vis pour fixer le support de mon-
tage. Ne serrez pas trop.

4) Faites glisser la lampe sur le support de montage.

5) Pour enlever la lampe du support de montage, faites glisser simplement la lampe vers le bas.

Lorsque la DEL semble faible, il est nécessaire de remplacer les piles.

Remplacement des piles

1. Enlevez la partie avant de la tête de lampe de la partie arrière en la tournant 
dans le sens horaire. Retirez la partie avant de la tête de lampe de la partie 
arrière.

2. Enlevez le couvercle du compartiment à piles et les piles usagées (si les piles 
doivent être remplacées).

3. Insérez trois (3) piles D neuves dans le compartiment à piles.

4. Respectez la polarité des piles lors de l’installation des piles neuves.

5. Remettez les couvercles du compartiment à piles.

6. Remettez la partie avant de la tête de lampe en la plaçant sur la partie arrière et 

en la tournant dans le sens antihoraire.

Lam
p

e d
e sécu

rité à d
étecteu

r d
e 

m
o

u
vem

en
t à D

E
L

G
u

id
e d

’in
stallatio

n
D

ép
an

n
ag

e
Guide d’utilisation

Pour usage intérieur et extérieur
Conservez l’emballage à des fins d’entreposage
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À DEL ALIMENTÉE PAR PILES


